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Plats och Tid Microsoft Teams, kl. 9.00–11.45 

  

Beslutande 

 

 

Erik A Eriksson (ordf.) 

Morgan Danielsson 

Svante Karlsson 

Lars-Ivar Gärdt (§54-§63)  

Sven-Eric von Wachenfeldt  

Christina Svensson 

Aina Wåhlund 

 

  

  

Övriga deltagande David Bäcker, KPMG 

Ida Svensson, samhällsbyggnadschef (§62) 

  

Utses att justera Aina Wåhlund 

  
 

Justeringens 
Plats och tid 

 

 

Underskrifter  

 Sekreterare 

  
 

Paragrafer 54-65 

 
 

 Ordförande 

David Bäcker, KPMG 

 
 

 Justerande 

Erik A Eriksson 

 Aina Wåhlund 

 ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 

Organ Revisorerna 

Sammanträdesdatum 2021-05-21  

Datum för  
anslags uppsättande 

2021-06-07 
 Datum för anslags 

nedtagande 2021-06-29 

Förvaringsplats för protokollet 
 
 
 
protokollet 

Stadshuset, Storgatan 20 Arvika  

 

 

 

 
Underskrift  
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§ 54 Sammanträdets öppnande 

 Ordföranden förklarar sammanträdet öppnat och hälsar alla välkomna. 

§ 55 Val av justerare 

Till justerare utses Aina Wåhlund.  
 
§ 56 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns.  

§ 57 Protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från föregående sammanträde läggs till handlingarna.   

§ 58 Kommunrevisionens ekonomi 

Ekonomisk redovisning per 21 maj har erhållits. Sammanlagt noteras ett 
kostnadsutfall på ca -83 tkr i jämförelse med periodbudget. KPMG har fakturerat för 
upplupna kostnader samt uppstartade pågående projekt, vilket tynger utfallet för 
perioden. Ca 80 tkr tillhör lekmannarevision som ska vidaredebiteras Arvika Stadshus 
AB. Revisorernas sammanträdesarvoden släpar efter ordentligt och ska följas upp. 
Verksamheten bedöms rymmas inom budget för helåret. Revisorerna noterar 
informationen och tar med frågan om utbetalning av arvoden som en risk till sin 
revisionsplanering.  

§ 59 Inkomna handlingar  

Svar har inkommit avseende granskningen av IT-säkerhet. Revisorerna bedömer 
svaret som tillfredsställande, men för upp som en allmän notering att avsaknad av 
dokumentation och rutinbeskrivningar är relativt vanligt förekommande i samband 
med summeringen av olika granskningar.  

§ 60 Revisorernas bevakningsområden  

 Erik har erhållit rapport per maj från överförmyndarnämnden. Denna ska skickas ut 
till samtliga revisorer.  

 Aina redogör för sin bevakning av kommunstyrelsen där den nya högstadieskolan 
besökts. Skolan beskrivs som ett unikt projekt avseende utformning, färgsättning etc. 
Projektet bedöms rymmas inom budget. Arbetet med budget 2022 pågår. Inom 
Värmlands läns vårdförbund pågår ett arbete med att starta HVB-hem där målet är att 
ha verksamhet igång vid årsskiftet. Inom vårdprogrammet har en reklamfilm tagits 
fram över vilka yrken en sådan utbildning kan leda till. Ytterligare reklamfilm som visar 
det nya demensboendet finns på Arvika kommuns sida.   

 Sven-Eric redogör för Sulviksskolan som nu är besiktigad och klar att tas i bruk. 
Verksamheten som avser årskurs 4-6 startar till höstterminen. Investeringen har 
hållits inom budget. Omflyttning kommer att ske vid andra skolenheter. Upprustning 
av skolbyggnader pågår även fortsättningsvis. Distansundervisning pågår alltjämt.  
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 Morgan redogör för utskottet för vård och omsorg där en omorganisation genomförts. 
De vakanser som finns i dagsläget är två enhetschefer där rekrytering ska ske. 
Prognosen för helåret är ett underskott på -3,5 Mkr. Underskottet är i huvudsak 
kopplat till pandemin. Sjukfrånvaron uppges ligga på en jämförelsevis normal nivå.  

 Svante redogör för myndighetsnämnden vars verksamhet omfattar ett stort antal olika 
områden. Protokollen visar att det händer mycket i kommunen. Detaljplanearbetet för 
industrin ligger något efter efterfrågan för att bygga. Relativt många beslut kring 
fritidshusbyggnation. Det noteras att ett stort antal beslut fattas på delegation. Målen 
med utvecklingen av kulturmiljön i kommunen ser ut att skilja sig mellan kommunen å 
ena sidan och kommunens bolag å andra sidan.  

 Erik deltog vid senaste fullmäktige där revisionsberättelse och ansvarsprövning 
behandlades. Revisionens arbete har uppmärksammats på ett positivt sätt i 
fullmäktige.  

§ 61 Möte med Samhällsbyggnadschef 

Ida Svensson, samhällsbyggnadschef deltar och redogör för sitt verksamhetsområde 
som omfattar ett antal olika delar. Totalt finns tretton medarbetare i 
samhällsbyggnadsavdelningen vilken tillhör kommunledningsstaben.   

Verksamhetsmässigt uppges det digitala arbetssättet ha fungerat bra med effektivare 
möten i kontakter med myndigheter och liknande. Handläggning av ärenden fungerar 
också bra digitalt. Detaljplanearbetet kräver fysiska möten på ett annat sätt där det 
digitala arbetssättet bedöms fungera mindre bra.  

Bemanningsmässigt behövs fler resurser för att hinna med de planuppdrag som ligger 
och väntar. Där har en prioritering behövt göras. I arbetet med översiktsplaner och 
detaljplaner är läget ansträngt. Översiktsplanerna tar mycket tid i anspråk. Det finns 
en budget för köp av externa plankonsulter som ett komplement till kommunens egna 
resurser. Arbete med en tillgänglighetsplan pågår. Inom hållbarhet har en 
projektanställning av en kommunekolog gjorts. Det finns därutöver särskilda externa 
medel att söka för utveckling av natur- och vattenvårdsåtgärder.  

Kommunikation och dialog med allmänhet diskuteras liksom bygglov i förhållande till 
detaljplan. Bygglov utanför detaljplanerat område tar som regel längre 
handläggningstid i anspråk. Det noteras att funktionerna plan och bygg är sorterar 
inom samma avdelning, vilket kan leda till vissa begränsningar i samordningen.  

Status kring översiktsplan är att det finns bl. a projektplan och kommunikationsplan 
framtagna och arbetet är i startskedet. Visionsarbete sker parallellt med 
översiktsarbetet. Planen är att få fram ett samrådsförslag innan valet 2022. Samråd 
och medborgardialog pågår där utmaningen är att få in olika synpunkter från olika 
personer i kommunen.  

Inte vare sig skogsstrategi eller förvaltning har förändrats med anledning av byte av 
ett större byte av skogsyta. Bytet avser produktionsmark mot tätortsnära skog. 
Kommunen har även ambitionen att förvärva ytterligare skogsmark.   

Revisorerna summerar sina intryck från mötet som sammanfattas som 
tillfredsställande.  
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§ 62 Gemensam granskning psykisk ohälsa bland barn och unga 

Slutlig rapport har erhållits för den gemensamma granskningen avseende psykisk 
ohälsa bland barn och unga. Granskningen har genomförts tillsammans med Region 
Värmland och övriga värmländska kommuner. Utöver huvudrapporten finns även en 
kommunspecifik rapport för Arvika. KPMG har även tagit fram ett anpassat missiv till 
granskningen som omfattar kommunstyrelsen. Revisorerna diskuterar även formerna 
för presentation av granskningen.  

Revisorerna beslutar att godkänna förslaget till följebrev och överlämna detta 
tillsammans med rapporterna till kommunstyrelsen med begäran om svar samt till 
kommunfullmäktige för kännedom. Revisorerna beslutar även att kommunicera 
rapporterna med lokal media. Erik undersöker med fullmäktiges ordförande om 
möjligheterna till presentation av granskningen i kommunfullmäktige.    

§ 63 Ny gemensam granskning 2021 

 Nytt förslag till granskning avseende palliativ vård. Detta är även en uppföljning av 
tidigare genomförd granskning. Inför sammanträdet har en presentation skickats ut. 
En upphandling ska göras men priset bedöms vara i nivå med tidigare års 
gemensamma granskningar. Revisorerna beslutar att delta i den gemensamma 
granskningen.   

§ 64 Övriga ärenden  

a) Kvalitetsenkät KPMG.  

En kvalitetsenkät har tidigare skickats ut av KPMG som besvarats av fyra 
personer. David, KPMG redogör för utfallet och diskuterar utfallet tillsammans 
med revisorerna.  

b) Revisorerna diskuterar tillförlitligheten i plattorna där det noteras brister. Det 
upplevs svårt att komma åt handlingar. Erik tar kontakt med kansliet i frågan.   

§ 65 Nästa sammanträde  

Nästa ordinarie sammanträde är 24 juni kl. 9-12. 

 Ordföranden förklarar sammanträdet avslutat.   

 

 


